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1. Samverkan i arbetsgruppen – statusuppföljning 

 

Pågående: 

 

Långsiktig lösning för skickeprover Kalmar till RÖ 

Arbeta fram en mer långsiktig lösning där fullständig information överförs utan 

manuella steg till mottagande system. I syfte att hitta en patientsäker lösning. 

Kalmar har infört v6.0, men ändringarna kommer inte vara med till driftstart utan 

Kalmar behöver ligga på Tieto om att få dem i nära anslutning till införandet. Oklar 

status på detta i mötet. 

 

Undersöka förutsättningar för LVMS->LVMS integration 

En POC har genomförts i testmiljö för att kunna skicka remisser och svar digitalt mellan 

RJLs LVMS och RÖs LVMS miljö. POCen har visat att det är möjligt och Sandra har 

innan hon slutat sammanställt slutsatser från POCen inför en driftsättning. 

I nuläget finns en begränsning hos RÖ i form av resursbrist i LVMS-förvaltningen men  

nyrekrytering pågår. Den integrationsbeställning som skulle ha lagts har pausats av 

chefer inom RÖ tills dessa att förmåga att leverera finns och beslut kan fattas om att gå 

vidare med del 2 – att införa en sådan integration. Tveksamheter finns även kring att 

bygga flera olika lösningar. 

 

Samverka kring Elektronisk beställning och svar av laboratorieundersökningar 

över regiongränserna 

Underlag för avsiktsförklaring för Elektronisk beställning och svar av 

laboratorieundersökningar över regiongränserna har gått ut. Inera kommer att ha 

informationsmöten om detta (8e och 14e oktober). Deadline för att meddela beslut kring 

avsiktsförklaringen är den 19 december 2024. 



 

Sydöstra sjukvårdsregionen, www.sydostrasjukvardsregionen.se 

Carl har fått svar från Ineras kansli att ”Alla regioner förutom Region Gotland har 

svarat ja på avsiktsförklaringen gällande elektronisk beställning och svar av 

laboratorieundersökningar över regiongränser” 

I nuläget inga andra samverkansaktiviteter. 

 

Labsvar för utomlänspatienter från RÖ, på specialistbesök i RJL, önskas digitalt 

(ex. i NPÖ). 

Ny samverkanspunkt. Avser behov av att digitalisera svarsflöde av provsvar där patient 

vid besök på mottagning i annan region än sitt hemlän, får remiss inför besöket och tar 

prov i hemlänet. Detta sker via papper idag och innebär mycket administration. RJL-> 

RÖ och RKL-> RÖ är digitaliserat sedan tidigare. 

Diskussion: 

- Jönköping har behovet och bör därmed vara initiativtagare till samverkansaktiviteter 

- Kalmar kollar upp om de har motsvarande behov 

- Carl kollar upp om det finns en möjlighet att sätta upp en svarsdistribution till ROS 

för svar inom SÖSR och synka provsvaren till NPÖ. NPÖ löser dock inte behovet 

av att ersätta papperssvar och den administrativa bördan som papperssvar medför. 

En bättre lösning är att få svaren digitalt till mottagarens journalsystem 

o Carl kan ta hjälp av Gärda rörande RJLs lösning för att få över svaren till 

NPÖ, där man valt att skicka svar till journalsystemet på en fiktiv enhet med 

autovalidering 

- Andra alternativ kan vara export av svar via labportalen eller direktintegration 

 

Övrigt/behov: 

— Intstrumenten har fler servrar, databaser och middleware. När blir det ett system och 

inte och hur hanterar man dessa system i förvaltning?  

— Utöka med fler specialiteter i labportalen 

— Skicka digitala svar från RJL till RÖs ROS-system även för mikro (2024-2025) 

— Behöver invänta projekt för strukturerade mikrobiologisvar. Varken Kalmar 

eller Jönköping har ännu infört strukturerade svar men förberedelser pågår. 

RÖ kör strukturerade svar i sitt weAdd ROS. 

— Förutsättningar för bättre samverkan inom Patologi 

— Inget eget uppdrag är givet denna RAG men gemensamt SÖSR-projekt för 

RFI kring leverantörslösningar för både Röntgen och Patologi har 

genomförts. Det framfördes att kommunikation kring denna RFI har varit 

bristfällig. 

 

Beslut: 
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- Carl skickar ut sammanfattning av RFIerna till denna grupp när den är klar 

- Beslut att diskutera förvaltning av instrumentmjukvaror på nästa möte 

 

 

2. Aktuellt per region 

 

RÖ: 

- Projekt för anslutning till SBR pågår. Carl är kontaktperson för LIS från RÖ. Vilka 

är kontaktpersoner från Kalmar och RJL? 

- RÖ kommer vara med i upphandling av motsvarande Prosang ihop med flera andra 

regioner (Kronoberg, Halland, Blekinge, Kalmar) 

- Projekt för införande av HKS (generiskt kallelsesystem som ersätter flexlab 

invitation) och uppkoppling mot Sympathy pågår.  

- Uppsättning av nya instrument/ny automation för både Kemi (Roche) och Mikro 

(WASP lab) pågår. 

- Upphandling av system för ritning av släktträd pågår 

- Införande av arbetslistor i Sectra PPACS pågår. Just nu i kartläggningsfas rörande 

vilka informationsmängder från Sympathy som behövs i HL7-överföring. 

 

Kalmar: 

- OPT infört. 

- HKS arbete pågår – testar digitala kallelser 

- Onkotype infört, funkar superbra 

- Strukturerade mikrobiologisvar är påbörjat – wwLab kommer nu starta upp ett 

arbete 

 

Jönköping:  

- Ombyggnation pågår på samtliga 3 sjukhus för att förbereda för ny automation 

- Upphandlingen av ny automation är fortfarande under överprövning. Eftersom 

allmänkemi-instrument har end of life i augusti  har dirktupphandling av 

allmänkemiinstrument gjorts och planen är att gå igång med dessa i mitten av maj. 

 

- Upphandling av bildhanteringssystem och glasscannrar på patologen pågår. 

- Remisscanner system (Alcom) igång 

 

Beslut: 
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3. Övrigt 

- Irma Zahirovic – ny ledarmot från Region Östergötland går in i denna arbetsgrupp. 

Irma jobbar i förvaltningsobjekt laboratorium som uppdragsledare. 

- Provtagningsanvisningar på mötet. Kalmar har en egenutvecklad lösning för 

provtagningsanvisningar. men eftersom man gör lite omorganisationer av resurser så 

kommer man att lägga ut förvaltningen av Provtagningsanvisningarna.  

Samtidigt pågår en diskussion om det finns något färdig lösning att köpa. RJL och RÖ 

meddelade på mötet att de kör weAdd Sortiment från TietoEvry, vilket man är väldigt 

nöjda med, för att skapa provtagningsanvisningar. Vid behov kan Kalmar kontakta oss 

för att få prata med systemförvaltare för Systemet. 

 

Beslut:  

- Carl meddelar ny ledarmot Irma till RPO MD 

 

4. Nästa möte 

Beslut: 

Nästa möte flyttas till den 29/4 kl 14-15 

 

Vid anteckningarna 

Carl Sköller 


